

## 捐款表格 DONATION FORM

「恆學社」是一個慈善機構，成立於二零二零年，致力提供一個科學、科技、工程和數學 (STEM) 知識的免費分享平台，以及為學生和相關行業年青從業員提供學習和工作方面的協助。若你願意捐助本社的工作，請填妥本表格連同劃線支票（抬頭請寫「恆學社有限公司」）或銀行入數記錄（滙豐銀行戶口 143-797702-838）寄回香港荃灣郵政局郵政信箱 1422 號「恆學社有限公司」收。你亦可以以電子支票或銀行入數電子記錄連同填妥的表格電郵至 [donation@learnerthon.org](mailto:donation@learnerthon.org)。我們會依據你的要求發出正式收據作為免稅或記錄用。

"LearnerThon" is a charitable organization established in 2020 to provide a free platform for sharing science, technology, engineering and math (STEM) knowledge, and to offer help to students and young practitioners in related studies and pursuits. If you would like to make any donation to support the cause, please complete this Donation Form and send to LEARNERTHON LIMITED, P.O. Box 1422, Tsuen Wan Post Office, Hong Kong together with your crossed cheque (payable to "LEARNERTHON LIMITED") or bank pay-in record (HSBC Bank Account No. 143-797702-838). You may also e-mail your e-cheque or e-copy of bank pay-in record together with the completed Donation Form to [donation@learnerthon.org](mailto:donation@learnerthon.org). We shall send you an official receipt in accordance with your request for tax deduction or record purpose.

本人願意捐助港幣 \_\_\_\_\_ 以支持「恆學社」之工作  
I wish to donate HKD \_\_\_\_\_ for supporting the work of LearnerThon.

中文姓名: \_\_\_\_\_ English Name: \_\_\_\_\_ 稱號 Title: \_\_\_\_\_

電話 Tel: \_\_\_\_\_ 電郵 e-mail: \_\_\_\_\_

地址 Address: \_\_\_\_\_

支票號碼 \_\_\_\_\_  銀行入數記錄 \_\_\_\_\_ 銀行名稱 \_\_\_\_\_  
Cheque No.: \_\_\_\_\_ Bank Pay-in Record \_\_\_\_\_ Bank Name: \_\_\_\_\_

本人只需要電子捐款收據 \_\_\_\_\_  本人需要實體捐款收據 \_\_\_\_\_  
Only official e-receipt is required \_\_\_\_\_ Official receipt hard copy is required \_\_\_\_\_

如果需要捐款收據，請務必提供中文或英文姓名和電郵／地址詳情。捐款人所提供之個人資料，本社祇會用作發出捐款收據及將來籌款之用。有關本社之私隱政策，請參閱以下網頁：  
[www.learnerthon.org/privacy-policy/](http://www.learnerthon.org/privacy-policy/)。

If official receipt is required, please provide at least your name and e-mail/address details in Chinese or English. Personal data provided by Donor are for the purposes of issue of donation receipt and future fund raising only. Please refer to [www.learnerthon.org/privacy-policy/](http://www.learnerthon.org/privacy-policy/) for our Privacy Policy.